
Z á p i s n i c a
    

z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva

v Hokovciach, konaného dňa 11.12.2024

V Hokovciach, dňa 16.12.2024



Z á p i s n i c a

z 5. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva v Hokovciach
konaného dňa 11.12.2024

Prítomní: 
Tibor Stehlík, starosta obce, 
členovia Obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny 
a ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny.

1. Otvorenie

Starosta obce otvára  rokovanie  Obecného zastupiteľstva v Hokovciach. Víta všetkých 
prítomných poslancov ako i občanov našej obce. 
Konštatuje, že  na zasadnutí je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a preto je obecné 
zastupiteľstvo uznášania schopné. 

Starosta:
Za overovateľov zápisnice navrhujem pána poslanca Arnolda Tótha a pána poslanca Petra 
Kantu, za zapisovateľku pani Júliu Tóthovú. Má niekto z poslancov iný návrh? Ak nie, tak 
dávam hlasovať o navrhnutých overovateľoch.

Hlasovanie č. 1
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána 
poslanca Arnolda Tótha a pána poslanca Petra Kantu.“

počet prezentujúcich sa – 5 (Arnold Tóth, Juraj Kis, Peter Kanta, Erika Klačková a Ján 
Velebný)   

za návrh – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.

Uznesenie č. 98/5/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána poslanca 
Arnolda Tótha a pána poslanca Petra Kantu.“

Ďalej navrhujem, aby sa o všetkých ďalších návrhoch hlasovalo verejne. Je iný návrh? Ak nie, 
tak dávam hlasovať o tomto návrhu.

Hlasovanie č. 2
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých 
návrhoch zasadania. „
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počet prezentujúcich sa – 5    
za návrh verejného hlasovania – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých návrhoch 
zasadania.

Uznesenie č. 99/5/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých návrhoch 
zasadania. „

Ďalej pristúpime k schváleniu programu dnešného rokovania. Do bodu č. 9 doplníme bod b.) 
Členstvo v oblastnej organizácii cestovného ruchu SLNEČNÝ HONT.
Navrhujem, aby obecné zastupiteľstvo rokovalo podľa nasledovného programu:

1. Otvorenie
2. Kontrola uznesení z októbrového zasadania OZ
3. Správa o investičných prácach za rok 2024
4. Plán práce OZ na rok 2025
5. Plán práce hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2025
6. Všeobecne záväzné nariadenie obce Hokovce č. 1/2024 o dani z nehnuteľnosti
7. Úprava rozpočtu a jej schvaľovanie
8. Schvaľovanie rozpočtu obce na rok 2025-2027
9. Riešenie úloh podľa aktuálnosti
10. Diskusia
11. Návrh na uznesenie
12. Záver

Hlasovanie č. 3
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 5. riadneho zasadania OZ 
v roku 2024. „

počet prezentujúcich sa – 5
za návrh – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje program 5. riadneho zasadania OZ v roku 
2024. 

Uznesenie č. 100/5/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 5. riadneho zasadania OZ v roku 
2024. „

2. Kontrola uznesení z  októbrového zasadania OZ   

Starosta obce číta uznesenia z októbrového zasadania obecného zastupiteľstva.  K uznseniu č. 
96/4/2024 dodáva: Predaj nehnuteľnosti Píriovcom prešlo na katastri.
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Poslanci túto správu brali na vedomie.

3. Správa o  investičných prácach za rok 2024  

Starosta: V tomto roku sme dali vypracovať projekt na výstavbu pietneho miesta v cintoríne 
na Kráľovičovej a cez program LEADER sme podali žiadosť o dotáciu, ktorú nám aj 
schválili. Na porade MAS nám včera povedali, že asi len v januári obrdžíme zmluvu a potom 
môžeme robiť výberové konanie.
V marci sme mali ešte platné povolenie na výrub stromov a vypilovali a orezávali sme stromy 
v obci.
V júni nám firma FARADY s.r.o. Lieskovec rozšírila kamerový systém v časti obce 
Kráľovičová a pri rómskych spoluobčanoch v dolnej časti obce. Boli namontované 4 kamery.
Bolo dobudované verejné osvetlenie spoluobčanom bývajúcim pri potoku.
Umiestnili sme do parkov a cintorínov lavičky a smetné koše. Bola vymenená ponorka 
v obecnom cintoríne.
V auguste nám vybudovali detské ihrisko.
Pokračovali sme v budovaní chodníkov v obci smerom od MŠ, od A. Tótha až po číslo domu 
65, Hagoňovci – 3.etapa. Za túto časť sme vyplatili 2.058, 74 EUR z vlastných zdrojov obce.
Tento rok sme robili aj kanalizačnú prípojku Renému Luptákovi a vodovodné prípojky 
Petrovi Kantovi a Tomášovi Laurincovi.
Teraz pracujeme na údržbe budovy bývalého farského úradu a budeme pokračovať 
rekonštrukciou kultúrneho domu. Začať treba s elektrikou, elektrikári prídu po Vianociach.
V budove bývalého farského úradu v jednej miestnosti od 20.11.2024 funguje humanitárna 
spoločnosť, ktorá bola premiestnená z kultúrneho domu. Vedenie občianskeho združenia 
Human International so sídlom v Ipeľských Uľanoch nás prosí o prijatie uznesenia 
k fungovaniu činnosti humanitárnej spoločnosti.
Informujem Vás, že som Štefanom Tiparym zo Šiach za 120,- EUR dal vypracovať rozpočet 
na objekt: „ Výstavba krytej terasy pri Obecnom úrade“. Podľa tohto rozpočtu je realizácia 
navrhovaná v dvoch etapách: Náklady v 1.etape sú vo výške: 17.069,64 EUR (polovica 
altánku) a 2. etape vo výške: 17.069,64  EUR (druhá polovica altánku). Zvlášť je 
vypracovaný rozpočet na celú zadnú stenu obecného úradu a kultúrneho domu vo výške: 
17.236,48 EUR. 
Poslanec Velebný J.: 17.000,- EUR je strašne veľa. My to spravíme za 4.000,- alebo 5.000,- 
EUR.
Máme hotovú aj projektovú dokumentáciu k vydaniu stavebného povolenia na stavbu: 
„Výstavba krytej terasy“. Peter Balla nám projekty dodal v šiestich vyhotoveniach za 970,- 
EUR a dodal nám aj projekty na Rekonštrukciu chodníkov v obci Hokovce – IV. etapa, jedná 
sa o chodníky v časti obce Kráľovičová. Rozpočet na túto stavbu je vo výške: 32.389,93 
EUR. Je potrebné zamerať plochu vedľa cintorína po Píriho, chceli sme riešiť túto časť, ale to 
bude zdlhavé, má prebehnúť aj stavebné aj územné konanie. V januári príde projektant, ktorí 
sa zaoberá s takoutou prácou. V januári bude výzva, mohli by sme dostať 30.000,- EUR, aby 
nám peniaze neprepadli, za to sme dali vypracovať projekt na Kráľovičovú, kde je chodník 
vo veľmi zlom stave. 
Poslanec Tóth A.: Bude chodník na Kráľovičovej aj tam, kde teraz stavajú nové domy? 
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Starosta: Neni chodník od Tajboša dole, keď tam nebude chodiť ťažká technika, domiešavače, 
treba spraviť aj prístupovú cestu, potom určite budeme robiť. Je škoda, že na asfaltovanie 
nedajú peniaze.
Poslankyňa Klačková E.: Kde bude tá krytá terasa?
Starosta: Bude vedľa obecného úradu od hlavnej cesty. Bude slúžiť aj ako trhové miesto, 
na prípadné obecné zabíjačky, na vstavanie mája, len aby sme dostali na túo stavbu dotáciu.
Poslanec Tóth A.: Aká bude výmera tejto stavby?
Starosta: Prístrešok bude mať výmeru 3 m x 15 m a tak isto aj druhá etapa. Bude tam 
zámková dlažba aj plocha na parkovanie.
Pán Klačko J.: Bude tam aj cesta na Kráľovičovú? 
Starosta: Áno, je to 27 m široká plocha. K tomuto budeme musieť vysporiadať aj pozemky 
s Ing. Marčekom, odkúpiť. Niektoré má on, jeho syn a dcéra. Ja  by som radšej vymenil 
pozemky, ale to nebude 1:1. Oni nám dajú bližšie informácie a na najbližšom zasadnutí už 
budeme možno viac vedieť.
Poslanci túto správu brali na vedomie.

Hlasovanie č. 4
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje na dobu neurčitú za poskytnutie 
sponzorstva na akcie organizované obcou bezplatný prenájom jednej miestnosti v budove č. 
20 pre Občianske združenie Human International so sídlom v Ipeľských Uľanoch 
k fungovaniu činnosti humanitárnej spoločnosti.“

počet prezentujúcich sa – 6 (Arnold Tóth, Juraj Kis, Peter Kanta, Erika Klačková, Mgr. 
Gabriel Kanta a Ján Velebný)   

za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že OZ schvaľuje návrh uznesenia schválilo.

Uznesenie č. 101
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje na dobu neurčitú za poskytnutie sponzorstva 
na akcie organizované obcou bezplatný prenájom jednej miestnosti v budove č. 20 pre Ob-
čianske združenie Human International so sídlom v Ipeľských Uľanoch k fungovaniu činnosti 
humanitárnej spoločnosti.“

4.    Plán práce OZ na rok 2025

Starosta: Prečítam Vám návrh Plánu práce Obecného zastupiteľstva v Hokovciach na rok 
2025.

Hlasovanie č. 5
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Plán práce Obecného zastupiteľstva 
v Hokovciach na rok 2025. „

počet prezentujúcich sa – 6             
za návrh – 6
proti – 0
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zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Plán práce Obecného 
zastupiteľstva v Hokovciach na rok 2025 tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice.  

Uznesenie č. 102/5/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Plán práce Obecného zastupiteľstva 
v Hokovciach na rok 2025. „

5. Plán práce hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2025

Starosta:  Naša  hlavná kontrolórka, pani Ing. Edita Tóthová nám doručila návrh plánu práce 
hlavného kontrolóra na I. polrok 2025. Prosím ju aby nám to prečítala a potom budeme 
hlasovať.

Hlasovanie č. 6
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach na svojom 5. zasadnutí konanom dňa 
11.12.2024

prerokovalo

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2025  

schvaľuje

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2025. „

počet prezentujúcich sa – 6             
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Plán práce hlavného 
kontrolóra na 1.polrok 2025 tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice.  

Uznesenie č. 103/5/2024
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach na svojom 5. zasadnutí konanom dňa 11.12.2024

prerokovalo

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2025  

schvaľuje

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2025. „
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 6. Všeobecne záväzné nariadenie obce Hokovce č. 1/2024 o  dani z  nehnuteľnosti  

Starosta:   Na rok 2025 sme vypracovali nové VZN o dani z nehnuteľnosti, nakoľko okolité 
obce Horné Semerovce, Slatina a Tupá už dávnejšie zvyšovali sadzby na daň z nehnuteľnosti. 
U nás doteraz platilo VZN od roku 2015, čiže 10 rokov. V návrhu VZN sme prispôsobili 
sadzby k okolitým obciam, ktoré už sadzby zvyšovali v minulých rokoch. Návrh VZN je od 
novembra zverejnený na našej stránke, ale prečítam Vám pôvodné a navrhované sadzby 
a potom budeme hlasovať.

Hlasovanie č. 7
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce 
Hokovce č. 1/2024 o dani z nehnuteľnosti.„

počet prezentujúcich sa –  6   
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.  Všeobecne záväzné 
nariadenie obce Hokovce č. 1/2024 o dani z nehnuteľnosti tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice.

Uznesenie č. 104/5/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce 
Hokovce č. 1/2024 o dani z nehnuteľnosti. „
  
7. Úprava rozpočtu a  jej schvaľovanie  

Starosta: Na minulom zasadnutí sme Vám už avizovali, že teraz budeme meniť rozpočet, aby 
sme mali čo najpresnejšie plnenie k 31.12.2024. Zmenu rozpočtu vypracovala naša 
účtovníčka  spolu s nami a poslali sme Vám aj s jej komentárom. Vidíte, že sme dostali 
20.000,- EUR za 1. etapu chodníkov a od Píriovcov za predaj nehnuteľností 155.200,- EUR. 
Teraz ideme o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie č. 8
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje zmenu rozpočtu obce Hokovce 
na rok 2024. „

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Zmena rozpočtu obce 
Hokovce na rok 2024 tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice. 

Uznesenie č. 105/5/2024



- 8    -

„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje zmenu rozpočtu obce Hokovce na rok 2024.
„

8. Schvaľovanie rozpočtu obce na rok 2025 - 2027

Starosta: Návrh rozpočtu sme spoločne vypracovali s našou účtovníčkou. Pri vypracovaní 
návrhu viacročného rozpočtu na rok 2025 sme brali do úvahy plnenie rozpočtu za rok 2024 a 
rok 2026 a rok 2027 sme následne prispôsobili. Je dodržaný aj novelizovaný zákon 
o účtovníctve, čiže máme podľa predpisov 7 stĺpcov v rozpočte, skutočné plnenie za r. 2022 
a 2023, schválený rozpočet na rok 2024, očakávaná skutočnosť k 31.12.2024, rozpočet na rok 
2025, 2026 a 2027. Návrh rozpočtu je zverejnený od novembra na našej internetovej stránke. 
Mohli ste sa pozrieť.
Tento rozpočet v roku 2025 určite budeme upravovať, lebo od januára nastanú veľké zmeny 
v oblasti financovania materskej školy a po schválení výsledku hospodárenia za rok 2024 
určite budeme prenášať finančné prostriedky aj do rezervného fondu a preto budeme 
rozpočtovať aj finančné operácie, nakoľko dostali sme 155.200,- EUR za predané 
nehnuteľnosti a neboli použité na žiadny účel v tomto roku.
Prosím našu hlavnú kontrolórku aby nám prečítala písomné stanovisko hlavnej kontrolórky 
k návrhu rozpočtu.

Hlasovanie č. 9
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach 
1.  schvaľuje rozpočet obce Hokovce na rok 2025
2.  berie na vedomie
a.) návrh rozpočtu na roky 2026 a 2027
b.) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2025-2027 
a k návrhu rozpočtu obce na rok 2025.„

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh  uznesenia schválilo. Viacročný rozpočet obce 
Hokovce na rok 2025-2027spolu aj so Stanoviskom hlavného kontrolóra  tvorí prílohu č. 5  
tejto zápisnice.

Uznesenie č. 106
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach 
1.  schvaľuje rozpočet obce Hokovce na rok 2025
2.  berie na vedomie
a.) návrh rozpočtu na roky 2026 a 2027
b.) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2025-2027 
a k návrhu rozpočtu obce na rok 2025.„
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Nakoľko Pôdohospodárska platobná agentúra, oddelenie LEADER nám v novembri doručila 
Rozhodnutie o schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok na vybudovanie pietneho 
miesta v časti obce Kráľovičová, kde uviedli maximálnu výšku nenávratného finančného 
príspevku vo výške 21.580,99 EUR, potrebujeme prijať uznesenie o použití rezervného fondu, 
na úhradu týchto nákladov, lebo tento príspevok dostaneme len refundovane, preplatia len 
nami dopredu uhradené náklady na tento projekt. Do rezervného fondu tento rok sme odviedli 
38.760,66 EUR a podľa zákona tieto finančné prostriedky môžeme použiť len na kapitálové 
výdavky. Tak isto budeme musieť prijať uznesenie aj v roku 2025 na použite rezervného 
fondu na ďalšie kapitálové výdavky, na altánok.

Hlasovanie č. 10
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu 
na vybudovanie pietneho miesta v časti obce Kráľovičová v sume 25.000,- EUR.“

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. 

Uznesenie č. 107
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje použitie rezervného fondu na vybudovanie 
pietneho miesta v časti obce Kráľovičová v sume 25.000,- EUR.“

9.    Riešenie úloh podľa aktuálnosti  

a.) Spoločný program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja strategicko-plánovacieho 
regiónu Levice do roku 2030

Starosta: Náš okres zatiaľ nemal vypracovaný spoločný PHSR. Regionálna rozvojová 
agentúra Levicko vypracovala a poslala návrh na uznesenie s dôvodovou správou, ktorý Vám 
prečítam.

Hlasovanie č. 11
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach na základe ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

s c h v a ľ u j e

A) SPOLOČNÝ  PROGRAM  HOSPODÁRSKEHO  ROZVOJA  A  SOCIÁLNEHO  ROZVOJA 

STRATEGICKO-PLÁNOVACIEHO REGIÓNU LEVICE DO ROKU 2030 (Verzia 1.0)- časť 

analytickú a strategickú (skrátený názov PHSR SPR Levice do roku 2030)

B) Akčný plán obce Hokovce. ako súčasť realizačno – finančnej časti
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Z  celkového  počtu  7  poslancov,  bolo  neprítomných  1  a  prítomných  6,  ktorí  hlasovali 
nasledovne:

Za: ...... Proti: ...... Zdržali sa: .....

Dôvodová správa:
Program  hospodárskeho  rozvoja  a  sociálneho  rozvoja  (ďalej  len  PHSR)  má  charakter 
strategickéhostrednodobého dokumentu (5 – 7 rokov),  má byť nositeľom rozvojovej politiky 
obcí a výsledkom predstáv jej vedenia a obyvateľov o smerovaní rozvoja územia.
Ide  o  dokument,  ktorý  má charakter  otvorenej,  flexibilnej  koncepcie,  schopnej  reagovať  
na aktuálne zmeny východiskových podmienok. Zároveň sa musí brať ohľad na zachovanie 
všetkých  dôležitých  noriem,  ktoré  vychádzajú  z daností  v  území.  Cieľom  PHSR  je 
sformulovať  takú  predstavu  o smerovaní  územia,  ktorá  vyjadruje  ekonomické  a  sociálne 
záujmy  obyvateľov  a  zároveň  je  v  súlade  s  prijatými  koncepciami  štátu,  VÚC,  príp. 
rezortnými stratégiami, záujmami ochrany životného prostredia, kultúrneho dedičstva a pod. 
Vypracovanie  a  schválenie  nového  PHSR  celého  okresu  Levice  je  v súlade  s  viacerými 
programovými  dokumentami  k  novému  programovému  obdobiu  2021-2027  na  úrovni 
centrálnych orgánov, s ktorými tento strategický dokument korešponduje. 
Celá  agenda  regionálneho  rozvoja  je  teraz  v  gescii   Ministerstvo  investícií,  regionálneho 
rozvoja  a  informatizácie  SR.  Teritoriálnu alokáciu Programu Slovensko riadi  každý VÚC 
prostredníctvom  technického  sekretariátu,  schvaľovanie  jednotlivých  projektov  v zmysle 
výziev pre integrované územné investície v rámci NSK je v gescii Rady partnerstva NSK.
Existencia PHSR je podmienkou pre získanie externých zdrojov pre rozvojové projekty obcí. 
Aktualizácia  PHSR  SPR  Levice  je  plánovaná  1x  ročne,  každý  rok  sa  spracovávajú 
monitorovacie  správy,  ktoré  zachytávajú  pohyb  v investičných  projektoch  realizovaných 
v obci.“

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh  uznesenia schválilo.

Uznesenie č. 108
„Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach na základe ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

s c h v a ľ u j e

A)  SPOLOČNÝ  PROGRAM  HOSPODÁRSKEHO  ROZVOJA  A  SOCIÁLNEHO  ROZVOJA 

STRATEGICKO-PLÁNOVACIEHO  REGIÓNU  LEVICE  DO  ROKU  2030  (Verzia  1.0)-  časť 

analytickú a strategickú (skrátený názov PHSR SPR Levice do roku 2030)

B) Akčný plán obce Hokovce. ako súčasť realizačno – finančnej časti
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Z  celkového  počtu  7  poslancov,  bolo  neprítomných  1  a  prítomných  6,  ktorí  hlasovali 
nasledovne:

Za: 6 Proti: 0 Zdržali sa: 0

Dôvodová správa:
Program  hospodárskeho  rozvoja  a  sociálneho  rozvoja  (ďalej  len  PHSR)  má  charakter 
strategickéhostrednodobého dokumentu (5 – 7 rokov),  má byť nositeľom rozvojovej politiky 
obcí a výsledkom predstáv jej vedenia a obyvateľov o smerovaní rozvoja územia.
Ide  o  dokument,  ktorý  má charakter  otvorenej,  flexibilnej  koncepcie,  schopnej  reagovať  
na aktuálne zmeny východiskových podmienok. Zároveň sa musí brať ohľad na zachovanie 
všetkých  dôležitých  noriem,  ktoré  vychádzajú  z daností  v  území.  Cieľom  PHSR  je 
sformulovať  takú  predstavu  o smerovaní  územia,  ktorá  vyjadruje  ekonomické  a  sociálne 
záujmy  obyvateľov  a  zároveň  je  v  súlade  s  prijatými  koncepciami  štátu,  VÚC,  príp. 
rezortnými stratégiami, záujmami ochrany životného prostredia, kultúrneho dedičstva a pod. 
Vypracovanie  a  schválenie  nového  PHSR  celého  okresu  Levice  je  v súlade  s  viacerými 
programovými  dokumentami  k  novému  programovému  obdobiu  2021-2027  na  úrovni 
centrálnych orgánov, s ktorými tento strategický dokument korešponduje. 
Celá  agenda  regionálneho  rozvoja  je  teraz  v  gescii   Ministerstvo  investícií,  regionálneho 
rozvoja  a  informatizácie  SR.  Teritoriálnu alokáciu Programu Slovensko riadi  každý VÚC 
prostredníctvom  technického  sekretariátu,  schvaľovanie  jednotlivých  projektov  v zmysle 
výziev pre integrované územné investície v rámci NSK je v gescii Rady partnerstva NSK.
Existencia PHSR je podmienkou pre získanie externých zdrojov pre rozvojové projekty obcí. 
Aktualizácia  PHSR  SPR  Levice  je  plánovaná  1x  ročne,  každý  rok  sa  spracovávajú 
monitorovacie  správy,  ktoré  zachytávajú  pohyb  v investičných  projektoch  realizovaných 
v obci.“

b.) Členstvo v oblastnej organizácii cestovného ruchu SLNEČNÝ HONT

Starosta: Tento týždeň v pondelok ma navštívil pán Benický z Dudiniec, predseda OOCR 
SLNEČNÝ HONT, ktorý nám doniesol tlačivo na záväznú prihlášku, máme možnosť stať sa 
členom od roku 2025. Minimálne členské pre našu obce je vo výške 500,- EUR, ale podľa 
stanov by nám vedeli pomáhať ročne sumou od  1.000,-  do 1.500,- EUR pri akciách 
organizovaných obcou, ako súťaž vo varení poľovníckeho gulášu, Jantárová vínna cesta, 
oslavy obce napr. s ozvučením a propagáciou. Je to organizácia, ktorá má na starosti tento 
región. Dám Vám kolovať Stanovy tejto organizácie.
Poslanec Tóth A.: Pokiaľ budú akcie v obci, ja som za, je to kultúra.
Poslanec Kanta P.: Aj ja som za.

Hlasovanie č. 12
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje členstvo v Oblastnej organizácii 
cestovného ruchu SLNEČNÝ HONT so sídlom Kúpeľná 109, 962 71 Dudince od roku 2025.„

počet prezentujúcich sa – 6 
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za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.  

Uznesenie č. 109/5/2024
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje členstvo v Oblastnej organizácii cestovného 
ruchu SLNEČNÝ HONT so sídlom Kúpeľná 109, 962 71 Dudince od roku 2025.„

10. Diskusia
 
Starosta: Dňa 6.11.2024 sme mali v Parkhoteli posedenie s dôchodcami nad 70 rokov. 
Dôchodcovia mali bohatý a krásny program. Dostali malé darčeky a pohostenie. Veľmi pekne 
ďakujem každému za sponzorstvo na túto akciu v akejkoľvek forme ako dovoz a odvoz 
účinkujúcich, poskytnutie občerstvenia – vína, pagáčov atď. 
Dňa 6.12.2024 sme mali oslavu Mikuláša, deti z MŠ mali kultúrny program, dostali balíčky 
a detský punč a dospelí Vianočný punč, varené víno a rôzne koláče. Tiež veľmi pekne 
ďakujem každému, kto nám pomáhal pri organizovaní tejto akcie a zvlášť ďakujem za 
sponzorstvo, ktoré sme dostali na túto akciu.
Informujem Vás o tom, že na katastri už nám konečne povolili vklady vlastníckeho práva 
v prospech Richarda Psotu, Lormuszovcov a  Píriovcov. Boli sme osobne na katastri aj 
vo veci predaja nehnuteľnosti rodinného domu, ktorý nemá na katastri uvedené súpisné číslo 
136. Mgr. Natália Horniaková, ktorá nám povolila aj horeuvedené vklady, bola veľmi milá 
a povedala nám obidva spôsoby prevedenia nehnuteľnosti:  buď pri predaji budeme žiadať 
v návrhu na vklad aby zapísali súpisné číslo, alebo nový žiadateľ kúpi tak ako je terajší stav 
a potom on bude žiadať o zapísanie súpisného čísla.
Pán podnikateľ Peter Felyo nám odovzdal oznámenie a bolo to hlásené aj v miestnom 
rozhlase, že dňom 14.12.2024 zruší miestnu predajňu potravín. Skúsim osloviť nejakú 
pojazdnú predajňu, aby chodili. Budeme na tomto pracovať.
Koncom novembra sa nám jedna občianka sa sťažovala o vyradení jej osoby z digitálneho 
školenia na tablet. Ide to mimo nás, vybavuje to predsedkyňa Jednoty dôchodcov 
v Hokovciach, pani poslankyňa Klačková E.. Len toľko by som chcel k tomu dodať, že 
organizácia, ktorá má sídlo v našej obci v prvom rade by mala v takýchto prípadoch 
uprednosťňovať naše občianky, nakoľko chodia tam aj napríklad z Terian, Slatiny a Dudiniec.
Poslankyňa Klačková E.: Dôchodcovia, záujemcovia o kurz sú rozdelení do troch skupín 
po 13 ľudí.Vybrali z nich len 10, rozhodlo ministerstvo (Mgr. Antal), ale s kurzom sa bude 
pokračovať aj v marci. Je to pre všetkých obyvateľov nad 65 rokov, ale aj invalidní občania, 
aj 20 roční môžu prísť. Je to bezplatné školenie, tablet je zadarmo. Prvá skupina skončila 
v novembri a druhá skončí 17.12.2024. 
Starosta: K oslavám 780. výročia obce  už máme hotové a dodané tabule zo Santovky 
od firmy Olymp za 206,89 EUR. Vybavujem na 28.6.2025 už aj rôznych predávajúcich, 
remeselníkov, vystupujúcich z okolia (Demandické perly, Sendergők, Agátik, Bangovci...). 
Bango by vedel predniesť koncert aj v kostole, alebo radšej vonku zaspievať hity Duchoňa.
Poslankyňa Klačková E.: Informujem sa, či ste oslovili štátny archív v Leviciach vo veci 
prezentácie? Do konca  decembra  keď pošleme žiadosť, spravia minimálne hodinovú 
prezentáciu.
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Starosta: Dnes okolo obeda sme obdržali emailovú žiadosť od našej občianky Anity 
Dióšiovej, ktorá nás žiada túto prečítať nashlas priamo na zasadnutí obecného zastupiteľstva 
vrámci diskusie. Teraz Vám to prečítaním. Táto žiadosť aj s jej prílohou bude tvoriť prílohu č. 
6 tejto zápisnice.  Ešte Vám k tomuto poviem, že od septembra je celý spis na Správnom súde 
v Bratislave, ako som Vám to už minule povedal. Zatiaľ sme nič odtiaľ nedostali. Jedná sa 
o pridelenie súpisného čísla na garáž, ktorá je na pozemku  jej brata, Rudolfa Mrázeka, ktorý 
nežiada o žiadnu zmenu ani o vydanie súpisného čísla. Zatiaľ sme na každý 
jej list v zákonnej lehote odpovedali. Už dúfam, že správny súd rozhodne.
Ďalej Vám prečítam Žiadosť o poskytnutie daru, sponzorského príspevku, príp. dotácie 
od Základnej organizácie Jednoty dôchodcov na Slovensku Hokovce, ktorú mi teraz 
pred zasadnutím priniesla poslankyňa Klačková E., predsedkyňa organizácie. Prosia nás 
o sponzorskú pomoc v akejkoľvek forme za ponúknutú protihodnotu vo forme reklamy.
Poslankyňa Klačková E.: Je nás 40, číslo účtu nemáme, pokladničkou je Priska Beňová.
Starosta: Pozrieme sa na VZN , či sa vzťahuje aj na takýto prípad a po podaní žiadosti v roku 
2025 (na pokyn hlavnej kontrolórky) na najbližšom zasadnutí v roku 2025 budeme o tom 
hlasovať.

11. Návrh na uznesenie

Starosta: Prosím pracovníčku obce, pani Júliu Tóthovú aby prečítala návrh 
na uznesenie z 5. zasadania obecného zastupiteľstva, ale už hlasovať nebudeme, lebo 
jednotlivé  uznesenia boli priebežne prijímané.

12. Záver
 
Starosta: Ďakujem všetkým  za účasť a týmto zasadanie OZ vyhlasujem za ukončené. 
Na záver Vám želám krásne Vianočné sviatky a šťastný a úspešný Nový rok. A teraz ešte 
poprosím poslancov a zamestnancov aby tu ešte chvíľu zostali, lebo poslancom venujem 
tradičné diáre samosprávy a perá a malé pohostenie. Odmeny pre poslancov (okrem pani 
poslankyne Klačkovej, ktorá sa vzdala odmien ešte niekedy na začiatku mája) budú vyplácané 
v decembrovej výplate v januári. Keď z Vás niekto menil od vlani zdravotnú poisťovňu alebo 
má priznaný dôchodok iný ako má u nás nahlásený, prosíme tieto zmeny teraz nahlásiť pani 
Tóthovej, aby vedela mzdy správne spracovať. Ďakujeme.

Overovatelia zápisnice:     Arnold Tóth                            ------------------------------

                                          Peter Kanta                             ------------------------------

Zapisovateľka: Júlia Tóthová, prac. OcÚ Hokovce

V Hokovciach, dňa  16.12.2024                                               

                                                                                                   Tibor Stehlík 
                                                                                              starosta obce
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